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írásbeli kérdés
Dr. Kövér László
az Országgyű lés elnöke
részére
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Tisztelt Elnök Úr!

Az Alaptörvény 7. cikk (2) bekezdése alapján, figyelemmel az Országgyű lésről szóló 2012. évi
XXXVI. törvény 42. § (8) bekezdésére, valamint az egyes házszabályi rendelkezésekr ől szóló
10/2014. (II . 24.) OGY határozat 124 . § (1) bekezdésére kérdést kívánok benyújtani Balog Zoltán ,
emberi erőforrások miniszterhez,

„Milyen lépéseket tett dr. Rétvári Bence a csepeli ketrecharcos gyermekek ügyében? ”
címmel,

amelyre a választ írásban kérem,

Tisztelt Miniszter Úr!

A napokban jelent meg az a hír, amely szerint ment őszolgálat hivatalból tett fcljcicntése nyomán a
rendőrség vizsgálatot folytat a csepeli ketrecharcos gyerekek ügyében . Mindeközben úgy tudni, hogy
a MOB dolgozik a sporttörvény módosításán is, és a reményeik szerint az ősszel a Magyar
Országgyű lés elé kerül az a javaslat, amely szerint 14 éven aluli gyerekek nem vehetnek majd rész t
ilyen küzdelmekben .

A problémával kapcsolatban dr. Rétvári Bcncc - az Ön parlamenti államtitkára - a Magya r
Országgyűlés 2014. június 23-i ülésén egy napirend előtti felszólalásra reagálva ezt válaszolta: „ a
Kereszténydemokrata Néppárt is feljelentést tett annak érdekében, hogy vizsgálják ki, volt-e it t
súlyos testi sértésre való felbujtás, volt-e kényszerítés, volt-e foglalkozás körében elkövetett
gondatlan veszélyeztetés, kiskorú veszélyeztetése vagy más b űncselekmény. Az üggyel kapcsolatban
én magam személyesen beszéltem folt Péter legfőbb ügyész úrral .” Úgy tűnik azonban, hogy az
államtitkár ígérete feledésbe merült, mert a mentőszolgálat hivatalból tett feljelentésén kívül nem
történt más.

Eppen ezért kérdezem Önt: milyen lépéseket tett a KDNP és személyesen dr . Rétvári Bence a csepeli
ketrecharcos gyermekek ügyében? Tettek-e feljelentést, egyeztettek-e a legfőbb ügyésszel ?

Rendjén valónak tartja-e, hogy a MOB megismert javaslata alapján egy 14 év és 1 napos gyermek
már részt vehet hasonló típusú MMA küzdelmekben? Egyáltalán: 18 év alatt miért lenne
megengedett ez Magyarországon? Mit tesz a kormány és a tárca a 18 év alatti gyermekek védelm e
érdekében ez ügyben?

Megtisztelő válaszait köszönöm !

Budapest, 2014 . július 17 .
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